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Abstract (en)
[origin: WO2016071272A1] The invention relates to a fluidized vortex device (10) comprising a vortex chamber (50), into which opens a liquid
inlet (80), and an absorption chamber (40), from which originates a liquid outlet (85), said vortex chamber (50) and absorption chamber (40) being
connected to each other via a diaphragm opening (32). According to the invention, the inner chamber of the housing (20) of the fluidized vortex
device (10) is divided into the vortex chamber (50) and the absorption chamber (40) by a separating wall (30) having the diaphragm opening (32).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Wirbeldrosselvorrichtung (10) mit einer Wirbelkammer (50), in welche ein Flüssigkeitszulauf (80) einmündet, und einer
Toskammer (40), von der ein Flüssigkeitsablauf (85) ausgeht, wobei die Wirbelkammer (50) und die Toskammer (40) über eine Blendenöffnung
(32) miteinander verbunden sind. Der Innenraum des Gehäuses (20) der Wirbeldrosselvorrichtung (10) ist durch eine die Blendenöffnung (32)
aufweisende Trennwand (30) in die Wirbelkammer (50) und die Toskammer (40) unterteilt.
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